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BETREFT  Stand van zaken opvang vluchtelingen en asielzoekers 

 
Geachte raads- en commissieleden, 
 

 

Graag informeren wij u over de ontwikkelingen die op dit moment zowel regionaal als lokaal spelen 
omtrent de Oekraïne crisis en de opvang van asielzoekers. Zoals bekend is vanuit het Rijk begin maart 
2022 besloten de opvang van Oekraïense vluchtelingen via de lijn van de Veiligheidsregio's te laten 
verlopen. Dit hield concreet in dat er per veiligheidsregio  in de 1e fase 1.000 vluchtelingen opgevangen 
moeten worden en in de 2e fase nog eens 1.000. Gezien de omvang was een crisisaanpak noodzakelijk, 
mede daarom is er destijds gekozen voor de route via de Veiligheidsregio’s. 
 
U bent hierover de afgelopen periode via de collegebrieven en de raadsinformatiebijeenkomst 
geïnformeerd. Inmiddels zijn er een aantal nieuwe ontwikkelingen die wij bij u onder de aandacht willen 
brengen. 
 
Extra verzoek staatssecretaris 
De staatssecretaris van Justitie en Veiligheid heeft eind april in het Veiligheidsberaad een aanvullend 
verzoek voor noodopvang van Oekraïense vluchtelingen gedaan. De Veiligheidsregio’s hebben toen hun 
bereidheid uitgesproken zich in te zetten om nog eens 25.000 opvangplekken te realiseren bovenop de 
reeds toezegde 50.000 opvangplekken (2.000 in elke Veiligheidsregio). Binnen het Veiligheidsberaad is 
afgesproken om de extra 25.000 plekken te realiseren volgens een verdeelsleutel naar rato van het 
aantal inwoners en de oppervlakte van een veiligheidsregio. De Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek 
heeft de inspanningsverplichting gekregen om 220 additionele plekken voor Oekraïense vluchtelingen te 
organiseren. Op dit moment zetten we ons maximaal in om de eerst gevraagde 2.000 plekken te 
realiseren en wordt naar mogelijkheden gekeken om dit aantal uit te breiden met 220 extra plekken.  
 
 
 
 



 

 

 
Opvang asielzoekers – ontlasten Ter Apel 
De afgelopen weken is de doorstroming en opvang van migranten ernstig onder druk komen te staan. 
Het aanmeldcentrum in Ter Apel is overvol, mensen worden in tenten en in de buitenlucht opgevangen. 
In het Veiligheidsberaad van vrijdag 24 juni 2022 is gesproken over de asielcrisis.  
Hier is afgesproken dat elke Veiligheidsregio zich inspant om tot 1 oktober 225 crisisnoodopvangplekken 
voor asielzoekers te organiseren om Ter Apel te ontlasten.  In de Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek 
zijn vanaf 1 juli 2022 70 plekken beschikbaar in het Gooiland Hotel. Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek 
en de gemeente Hilversum stellen de medewerking van het Gooiland Hotel zeer op prijs. 
 
Locaties middellange termijn 
Voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne bestaat een strategie om opvang te organiseren voor de 
korte (1 jaar) en middellange (5 jaar) termijn. Naast de locatie Thebe op het Arenapark, waar eind dit jaar 
de Oekraïense vluchtelingen uit de Heuvellaan 50 hun intrek zullen gaan nemen, is het noodzakelijk om 
ook voor de duur van ca. 5 jaar, we spreken dan over middellange termijn locaties, plekken beschikbaar 
te hebben. We hebben de organisatie opdracht gegeven hiermee aan de slag te gaan. Uiteraard zullen 
wij, zodra bekend is om welke locaties het gaat en de afspraken openbaar gemaakt kunnen worden met 
betrekking tot de middellange termijn locaties, u daarover na het zomerreces informeren. 
 
Ten slotte 
De Veiligheidsregio zet zich intensief in om zowel de oorlogsvluchtelingen uit de Oekraïne humane 
tijdelijke huisvesting te geven als de opdracht die wij als gemeente hebben om asielzoekers tijdelijk 
onderdak te bieden. Zoals ook in de raadsinformatiebijeenkomst toegelicht betreft het sobere en 
doelmatige huisvesting die in veel aspecten afwijkt van reguliere huisvesting (niet zelfstandig, gedeeld 
sanitair en wasgelegenheid, geen of beperkte eigen kookgelegenheid).  
Daarnaast hebben wij als gemeente ook de verantwoordelijkheid om te zorgen voor voldoende goede en 
betaalbare woningen voor alle Hilversummers en iedereen die daar recht op heeft. Onze inspanningen 
zullen er dan ook zoveel mogelijk op gericht zijn dat de vraag naar opvangplaatsen niet leidt tot 
verdringing op de lokale woningmarkt. 
  
We hopen u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


